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ISKORAK KA EFIKASNIJEM 
RADU-USKORO ELEKTRONSKA 

SEDNICA SO APATIN

Od  20. broja 025info novina, koji će  biti u prodaji 
22.06.2017. godine, bićete u mogućnosti da objavite 

pomene vaših najmilijih, kao i vaše male oglase.
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JASLICE

Priča mi jedna majka dvoje 
male dece da muku muči 
svakog dana zbog toga što 
u gradu nema jaslica. Ona 
daje skoro celu svoju platu 
ženi da joj čuva decu. Misli, 
kada bi se izgradile jaslice to 
bi znatno olakašalo njihovu 
porodičnu sitauaciju. Ne 
samo zbog novca već i 
zbog toga što bi njena 
deca bila pod stručnim 
nadzorom.

Druga majka koja radi u 
Somboru, svako jutro sa 
sobom vozi decu, da bi 
ih pre posla ostavila u 
jaslicama u tom gradu. To je 
jedini način da zbrine decu. 
Veli, prošlo je vreme kada 
su deke i bake mogle da 
čuvaju decu.  Često su i oni 
sami još u radnom odnosu.

Izgradnja jaslica u našem 
malom mestu odavno 
se najavljivala. Po pravilu 
jaslice su obećavane  u svim 
predizbornim kampanjama. 
Treba samo pročitati.

Kako se već najavljuje da će 
uskoro od samodoprinosa 
biti konačno završena 
zamena azbestnih cevi 
vodovoda koji se gradi 
decenijama, zašto deo 
novca ne bi bio izdvojen od 
samodorinosa za jaslice. 
Verujem da je iko ikada to 

najavljivao uoči glasanja za 
samodoprinos da bi mnogo 
veći odziv bio građana na 
referendumu “za” njegovo 
izglasavanje. Ovako ljudi 
počeli da sumnjaju da posle 
50 godina od uvođenja 
samodoprinosa ti novci baš 
i ne idu na prava mesta.

Nova vlast konačno najavila 
da bi prva faza izgradnje 
jaslica mogla uskoro početi. 
Živi bili pa videli. Anketa 
među roditeljima pokazala 
da ima zainteresovanih 
da svoju decu smeste u 
jaslice. A bila bi tu i nova 
radna mesta.

ŽIČARA

Dok se jaslice čekaju 
dvojica Apatinaca Đoko 
Mudrinić i Rade Bubulj 
odlučili da oplemene 
dečeje igralište na livadici, 
poznatijoj kao Mala Bosna, 
tako što su napravili mini 
žičaru. Komšije podržale 
akciju pa i oni nešto donirali. 
Jedna od komšinica 
predlaže da se akcija 
oplemenjivanja igrališta i 
dalje nastavi jednostavnim 
rešenjima. Dece je na 
igralištu sve više, zašto 
roditeli već sad odrsale 
dece, ne bi na igralište 
postavili razne igračke koje 
im više nisu potrebne, od 
autića do lopatica za pesak. 
Takve igračke iako nisu 
trajne bar bi jednu sezonu 
obradaovale decu, smatra 
ona. Verujem da bi i ova 
incijativa naišla na odjek 
među građanima.
Eto, koliko je malo potrebno, 
da se pruži užitak deci.

CRNA RUPA
Poslednjih mesec dana 
novinari su se bavili 
samo crnim hronikama 
iz našeg grada. Ubistva, 
samoubistva, pogibije, 
nesreće, padanje aviona, 
čitulje mladih ljudi.

Koliko juče smo bili miran 
gradić u bačkoj ravnici. A 
po statistici za samo mesec 
dana pretvorili smo se u 
Čikago iz tridesetih godina.

Svi smo zbog tih nemilih 
događaja postali 
depresivniji nego što smo 
do sada bili.

Sećam se jednog 
novinarskog skupa u 
Beogradu gde su urednici 
tiražnog lista kritikovali 
dopisnike iz Vojvodine kako 
nisu aktivni. Moj odgovor je 
bio: Mi iz ravnice nemamo 
toliko štofa za crne hronike 
kao što imaju kolege iz uže 
Srbije. Bilo je to pre svega 
nekoliko godina.

Nažalost, od tog vremena, 
mnoga šta se promenilo, 
po pitanju crnih hronika. 
Sada ih ima više u ravnici 
nego ikada.

Kažu mi neki prijatelji da 
je to danak ravnice. Ljudi 
su nekad mirnije živeli, 
a sadašnji tempo nosi 
žrtve. I to baš u ravnici. Pa 
nije džabe Budimpešta 
najpoznatijia po velikom 
broju samoubistava.

Kad bolje razmislim, jes 
tako: Zdraviji je život, ne 

samo fizički, već i psihički, 
u brdsko-planinskim 
krajevima. Odavno je 
Vojvodina izgubila status 
sredine u kojoj se bolje živi.

OVČARKA
Kada sam pročitala da 
niko neće u ovčare-čuvare 
ovaca ni za 800 evra 
mesečno, stanom i hranom, 
počela sam da razmišljam, 
ne samo o parama, već i o 
gore narečenom zdravijem 
životu. Šta bi mi falilo da 
čuvam ovce na livadama 
brdskih krajeva, na 
proplancima, pored rečica 
i potoka. Život u prirodi, 
zdrava hrana, a ja pevam i 
ovce čuvam.

Uostalom imam iskustva 
sa guskama na Dunavu. 
Tada su gotovo sve kuće 
blizu reke gajile guske. 
Vraćala sam svoje ali i 
komšijske guske čamcem 
kada bi se izgubile u šumi. 
Imam iskustva i iz Like sa 
čuvanjem krava kod moje 
tetke svakog leta za vreme 
raspusta.

Zašto onda ne bi bila 
kavlifikovana ovčarka. Ma, 
samo da sam nešto mlađa. 
Ne bih ja u Nemačku, da 
čuvam babe i dede, čuvala 
bi ovce.

Sofija Pualić Špero

Iz mog ugla
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Održana 22. sednica 
Opštinskog veća opštine 

Apatin

Akcija apatinskih naprednjaka 
- Sređene klupe na šetalištu 

kraj Dunava

POLITIKA

Nakon usvajanja zapisnika 
sa 21. sednice Opštinskog 
veća opštine Apatin, u 
drugoj tački je usvojen 
predlog odluke o 
izmenama i dopunama 
Poslovnika Skupštine 
opštine Apatin, a koji se tiče 
uvođenja elektronskog 
softver sistema.  Članovi 
veća, kao i odbornici 
Skupštine će dobiti na 
korišćenje tablet uređaje 
preko kojih će ubuduće 
dobijati pozive za sednice, 
kao i material, i preko kojih 
će moći slati amandmane 
ukoliko ih imaju.

Trećom tačkom utvrđen 
je predlog Odluke o 
završnom računu budžeta 
opštine Apatin za 2016. 
godinu, a već u narednoj 
tački i izveštaj o stepenu 
usklađenosti planiranih 
i realizovanih aktivnosti 
za period 01. januara do 
31. marta 2017. godine iz 
programa poslovanja javnih 
preduzeća čiji je osnivač 
opština Apatin.

U petoj i šestoj tački većina 
članova OV izglasala 
je izveštaj o realizaciji 
godišnjeg programa 
poslovanja JKP „Naš dom“ 
Apatin i JP za upravljanje 
putničkim pristaništem i 
marinom „Apatin“ Apatin za 
2016. godinu sa izveštajem 
ovlašćenog revizora.

Sedmom tačkom usvojena 
je prva izmena godišnjeg 
programa poslovanja 
za 2017. godinu JP za 

upravljanje putničkim 
pristaništem i marinom 
„Apatin“  sa posebnim 
programom korišćenja 
subvencija. Izmenom se ne 
menjaju prihodi i rashodi, 
već samo struktura. U 
sledećoj tački u istom 
preduzeću usvojen je 
pravilnik o radu koji je 
usklađen sa zakonom.

U devetoj tački, usvojen je 
predlog izmena i dopuna 
Statuta predškolske 
ustanove „Pčelica“ Apatin, 
a koji se tiče uvođenja 
dvojezičkih grupa u 
selima.

Narednom tačkom usvojen 
je predlog Odluke o 
izmenama Statuta Doma 
zdravlja Apatin u delu da 
direktor ove ustanove 
može biti i doktor medicine 
sa najmanje pet godina 
staža.

Jedanaestom tačkom 
usvojen je III Pravilnik o 
izmeni i dopuni Pravilnika 
o unutrašnjoj organizaciji 
i sistematizaciji poslova i 
radnih zadataka Centra za 
socijalni rad Apatin.

Dvanaestom tačkom 
izglasan je predlog 
zaključka o usvajanju 
Programa raspolaganja 
građevinskog zemljišta u 
javnoj svojini na teritoriji 
opštine Apatin za 2017. 
godinu. U pitanju su 
zemljišta na teritoriji 
Prigrevice i Apatina, a 
početne cene po zakonu 

utvrđuje Uprava prihoda.

U sledećoj tački, donet 
je predlog zaključka o 
prihvatanju prigovora 
Apatinskog tržnog centra 
Apatin u stečaju, u vezi 
projekta preparcelacije. U 
cilju legalizacije dela ATC 
preko puta marketa Idea, 
neophodno je prvo uraditi 
preparcelizaciju tog dela 
objekta.

U četrnaestoj tački 
je usvojen predlog 
zaključka o odbijanju 
prigovora Nedeljka i Rade 
Maksimovića u vezi gradnje 
skladišta na parceli br. 
4981/2 k.o. Apatin.

Usvajanjem predloga 
odluke o odobravanju plana 
odbrane opštine Apatin, 

Apatinski naprednjaci ne 
odustaju od radnih akcija. 
Aktivisti Mesnog odbora 
SNS iz Apatina i ovoga puta 
su iskoristili lepo vreme da 
ponovo učine nešto dobro 
za svoj grad. Okupili su se 
na šetalištu kraj Dunava, sa 
ciljem da zaštite klupe od 
svih vremenskih uslova.

Akciji se odazvao veliki broj 
aktivista, pa je za kratko 
vreme urađen veliki posao.  

završena je petnaesta 
tačka. Plan je odobrilo i 
Ministarstvo odbrane.

U šesnaestoj i 
sedamnaestoj tački  prvo je 
odlučen ppredlog o izboru 
kandidata za popunjavanje 
položaja – načelnika 
Opštinske uprave opštine 
Apatin, a zatim i predlog 
rešenja o postavljanju 
Nedeljka Vučenovića 
za načelnika Opštinske 
uprave opštine Apatin.

Na samom kraju 22. sednice 
Opštinskog već opštine 
Apatin izglasan je i predlog 
Rešenja o imenovanju 
Organizacionog odbora 
8. Ličke olimpijade koji će 
brojati 10 članova.

Sve klupe od početka do 
kraja šetališta, uključujući 
i one kod Javnog 
preduzeća za upravljanje 
putničkim pristaništem i 
marinom Apatin, su prvo 
ošmirglane, a nakon toga 
i premazane Sadolinom. 
Klupe na kojima su 
falile daske ili su bile 
polomljene, zamenjene su 
novim.

Marko Đumić, ispred MO 
SNS Apatin, zahvalio se 
svim aktivistima koji su 
svoje slobodno vreme 
iskoristili da pomognu u 
uređenju klupa i najavio 
da i ubuduće možemo 
očekivati još mnogo 
ovakvih i sličnih akcija.
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Brojni Apatinci i Prigrevčani prisustvovali otkrivanju 
spomenika svim Krajišnicima na Fruškoj Gori

Svečano i u atmosferi 
poštovanja prema svim 
palim krajiškim nevinim 
žrtvama, u Banstolu 
na Fruškoj Gori, kraj 
temelja buduće crkve 
„Blage Marije“ otkriven je 
spomenik „Krajiška suza“ 
na simboličan način. 

Osveštan je postament i 
sam vrh spomenika koji 
će konačan oblik, visine 
preko četiri metra, dobiti 
u najkraćem vremenu. 
Spomenik je osveštalo 
sveštenstvo na čelu sa 
episkopom sremskim 
Vasilijem. 

Ideju oko izgradnje 
spomenika je pokrenula 
Milena Čanković, Ličanka 

Održana 15. Izborna skupština 
SUBNOR-a opštine Apatin. Izabrano 
novo rukovodstvo na mandat od 4 

godine
15. Izbornu skupštinu 
SUBNOR-a opštine Apatin 
otvorio je Stevo Drača, 
a nakon toga njome je 
predsedavao Rade Medić.

Uz prisustvo delegata 
i gostiju, glasalo se 
za ukupno  14 tačaka  
dnevnog reda.  Pored izbora 
radnog predsedništva 
i predloga poslovnika 
o radu 15. Skupštine, 
izabrana su i radna tela iste. 
Podneti su izveštaji o 
radu SUBNOR-a opštine 
Apatin za 2016. godinu, o 
finansijskom poslovanju 
po završnom računu, 
kao i izveštaj Nadzornog 
odbora za 2016. godinu. 
Glasalo se o programu 
rada i finansijskom planu 
SUBNOR-a opštine Apatin 
za tekuću, 2017. godinu. 
Na 15. Izbornoj skupštini 
SUBNOR-a opštine Apatin 
usvojeni su izveštaj, referat 
i planovi rada, razrešeni su 
Opštinski i Nadzorni odbor. 
Izabran je novi predsednik 

Skupštine, gospodin Bude 
Mandić, novi Opštinski 
odbor od 21 člana, kao i 
novi Nadzorni odbor od 3 
člana. Takođe je odabran i 
novi delegat za Skupštinu 
SUBNOR-a AP Vojvodine, 
a odlučeno je da to bude 
novoizabrani sekretar.
Po završetku 15. Izborne 
skupštine SUBNOR-a 
opštine Apatin, održana 
je i 1. Konstitutivna 
sednica novoizabranog 
Opštinskog odbora 
SUBNOR-a opštine 
Apatin, a gde je na mesto 
predsednika SUBNOR-a 
opštine Apatin izabran 
pukovnik u penziji, Mićo 
Radaković. Za sekretara je 
odabrana Vesna Pavlović, 
dosadašnji sekretar i 
naredne 4 godine delegat 
za skupštinu SUBNOR-a 
AP Vojvodine. Odabrano 
je i predsedništvo od 9 
članova, kao i Komisija 
za negovanje tradicija 
NOR-a, oslobodilačkih 
i odbrambenih ratova 
Srbije, a takođe i Komisija 
za boračko - invalidska 
i zdravstvena pitanja 
SUBNOR-a opštine Apatin.

Jelena Kosanović

koja živi u Švajcarskoj, ali 
sa neraskidivom niti veze 
sa zavičajem. Ta nit je 
Mileni dala natčovečansku 
volju i energiju da svoju 
zamisao sprovede u delo. 
Svoju knjigu “Divani ličkih 
spomenika” je usmerila ka 
izgradnji ovog ubuduće 
jedinstvenog okupljališta 
svih Krajišnika sveta. 
Usledile su promocije širom 
Srbije, u Republici Srpskoj, 
brojnim klubovima Srba 
u dijaspori, od Švajcarske 
do Australije, čiji broj ni 
sama Milena više ne zna. 
Sav prihod je usmeren 
upravo ka izgradnji ovog 
spomenika. 

Jovica Cvetićanin,  
predsednik Opštinskog 
odbora Udruženja 
ratnih vojnih veterana 
Patriotski front – Apatin 
je Mileni Čanković uručio 
zahvalnicu i člansku 
kartu počasnog člana 
udruženja. 

Usledili su nastupi 
pevačkih i folklornih 
grupa, među kojima su 
bili i Ženska pevačka 
grupa GKUD-a ,,Dunav’’ 
Apatin, kao i pevačke 
grupe Ličanki i Banijaca iz 
Prigrevice.

Autor spomenika je 
Dimitrije Mirko Ćelić, 
vajar i freskopisac iz 
Prigrevice. Malo je poznato 
da je upravo ovaj mladi i 
talentovani Prigrevčanin 

autor i spomenika palim 
borcima u Apatinu, a koji 
se nalazi ispred Hrama 
Sabora Svetih Apostola u 
našem gradu.

Miodrag Baćanov

AKTUELNOSTI
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Turistička organizacija Apatin
objavila novi veb sajt

AKTUELNOSTI

Turistička organizacija 
Apatina objavila je novi veb 
sajt. Moderno dizajnirana, 
živopisna i pregledna 
prezentacija će zasigurno 
predstavljati mnogo bolji 
„izlog“ opštine Apatin nego 
što je do sada bio slučaj. 
Dobro uređen ,,izlog’’ je 
jedan od prvih koraka 
da potencijalne kupce 
privučemo u našu opštinu, 
međutim kvalitet turističke 
ponude, cene i sadržaji 
su ono presudno. Ipak, od 
nečeg se mora početi. S 
tim u vezi, razgovarali smo 
sa Danijelom Ajdukom, 
vršiocem dužnosti direktora 
Turističke organizacije 
Apatin.

Kako je tekao proces 
kreiranja ovog sajta?

,,Sve je započelo skeniranjem 
situacije na terenu. Želeli 
smo da naš sajt bude u 
skladu sa trendovima nekih 
razvijenijih destinacija, a da 
opet bude originalan, koliko 
je to moguće, na svoj način, 
i da bude usklađen sa onim 
što na ovom podneblju 
imamo i nudimo.

Nakon definisanih želja, 
krenule su konsultacije 
sa stručnjacima iz oblasti 
programiranja kako bi sve 
naše zamisli mogli pretočiti 
u delo. Posle višemesečnog 
rada sajt je dovršen i sada 
smo ga objavili.’’

Da li je objava sajta tek 
početak rada na njemu?

,,Tako je. Turizam je generalno 
specifična delatnost jer se 

konstanto menja, još kada 
na to dodamo karakteristike 
interneta, jasno je da moramo 
svakog dana da radimo na 
njegovom sadržaju.

Zato koristim ovu priliku 
da pozovem sve vlasnike 
ugostiteljskih objekata, 
smeštajnih kapaciteta, 
institucija i udruženja čije je 
delovanje vezano za turizam 
i sve druge pojedince, da se 
jave na telefon: 025/ 772 – 
555.Ugovorićemo termin za 
sastanak i zajedno osmisliti 
kako da izgleda kutak sajta 
koji će predstavljati njihov 
posao ili aktivnost. Dijapazon 
sadržaja koje smo predvideli 
na sajtu je toliko širok da 
nijedan pojedinac ne može 
dovoljno kvalitetno sam da 
popuni sadržaj, tako da nam 
treba pomoć i saradnja sa 
svima koji imaju interes da 
ih predstavljamo.’’

Sajt nije višejezičan?

, , Zapravo  sa j t  jes te 
višejezičan. Pored trenutnog 
srpskog jezika, predviđen 
je i engleski i nemački. 
Opcije za unos tih sadržaja 
postoje i mogu se aktivirati 
svakog trenutka, ali prvo 
radimo na objedinjavanju 
kompletne turističke ponude, 
da svi preduzetnici i sve 
turističke atrakcije budu 
predstavljeni na pravi način, 
za to je potrebno vremena. 
Nakon toga, pristupiće se 
prevođenju svih tekstova i 
novi jezici će se otvarati jedan 
po jedan.’’

Možete li  predstaviti 
čitaocima koje su opcije 
najvažnije i koje su novine 
u odnosu na prethodni sajt?

,,Pobrinuli smo se da na sajtu 
bude zastupljeno mnogo 
kvalitetnih fotografija, jer 
kao što kažu jedna slika 
vredi više od hiljadu reči. 
Tu su takođe polja kojima 
ističemo najvažnije događaje, 
atrakcije i slično. Postoje 

posebni odeljci u odnosu 
na potrebe turista, dakle vrlo 
lako mogu doći do onog što 
im je prioritetno pri poseti 
Apatinu. Nekima je najbitnije 
šta mogu da jedu, nekima 
gde mogu da se provedi, 
trećima gde da se smeste 
itd. Ipak, dve najvažnije stvari 
su postojanje kalendara 
dešavanja i napredak u 
pogledu transparentnosti, 
pa je tako istaknut statut, 
dokumentacija za javne 
nabavke i slično.’’

Na koji način ćete doći 
do posetilaca sajta – 
potencijalnih turista?

,,Za početak, tu su društvene 
mreže, koje smo takođe 
kreirali sa svim svojim 
mogućnostima oglašavanja, 
zatim plaćeno oglašavanje 

na googlu a i blog odeljak za 
koji verujemo da će privući 
značajan broj čitatelja na 
sajt jer ćemo iz prvog lica, 
na autentičan način prenositi 
doživljaj posete različitim 
lokalitetima u opštini Apatin.’’

Za kraj...

, ,Još jednom pozivam 
sve koji imaju veze sa 
turizmom u opštini Apatin 
da nam se jave kako bi 
uspostavili bolju i čvršću 
saradnju jer se turizam u 
jednoj destinaciji ne može 
bazirati samo na radu jedne 
male organizacije kao što je 
turistička, već na radu cele 
opštine i svih pojedinaca 
koji imaju sad ili mogu 
imati u budućnosti interes 
od turizma!’’
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Počeo proces formiranja Lokalne akcione grupe u 
Apatinu

Kancelarija za lokalni 
e k o n o m s k i  r a z v o j 
o p š t i n e  A p a t i n  i 
predstavnici lokalne 
samouprave organizovali 
su početkom maja 
informativni sastanak 
za predstavnike javnog, 
privatnog i  civilnog 
s e k t o r a  p o v o d o m 
o s n i va n j a  Lo k a l n e 
akcione grupe (LAG).

Info dan je održan sa 
c i l jem upoznavanja 
ključnih lokalnih aktera sa 
pojmovima šta je Lokalna 
akciona grupa , kako 
funkcioniše, ko su akteri 
lokalnog razvoja, LEADER 
(CLLD) inicijativom i šta su 
krajnji ciljevi LAG-a. Na 
sastanku je istaknuto da 
je lokalna samouprava 
u Apatinu prepoznala 
značaj osnivanje LAG-a 
kao javno-privatnog 
partnerstva, kao i da 
u Srbiji nema mnogo 
registrovanih Lokalnih 
akcionih grupa. Osnovna 
uloga Lokalne akcione 
grupe  je animiranje 
lokalnih resursa u cilju 
sprovođenja  Lokalne 
strategi je ruralnog 
razvoja (LEADER pristup) 
u okviru programa IPARD 
II u Srbiji (2014-2020.).

LAG čine predstavnici 
privatnog, civilnog i 
javnog sektora, a na 

nivou donošenja odluka, 
ekonomski i socijalni 
partneri, kao i drugi 
predstavnici civilnog 
društva (poljoprivrednici, 
žene sa sela, mladi 
i njihova udruženja), 
moraju činiti više od 50% 
partnerstva.

Uslovi koje je potrebno 
ispunit i  su učešće 

privatnog i  civilnog 
sektora sa najmanje 50%, 
potom da nijedan sektor 
pojedinačno ne sme 
imati više od 50% glasova 
i učešće javnog sektora 
mora biti najmanje 20%.

U ovom pretpristupnom 
periodu pred ulazak u 
EU, u kojem se nalazi 
Srbija, biće otvoreni 
brojni evropski programi. 
S obzirom da je lokalna 
zajednica specifična kao 
i svako ruralno područje, 
LAG kao pravno lice 
koje će biti formirano 
u narednih par meseci 
predstavljaće ključnog 
aktera, odnosno nosioca 
razvojnih programa i 
projekata na području.

Vesna Avramović, koja 
je vodila sastanak i 
upoznala prisutne sa 
načinom funkcionisanja 
i šta zapravo predstavlja 
Lokalna akciona grupa, 

rekla je za 025info da 
sve aktere koji će biti 
uključeni u ovaj proces 
očekuje mnogo rada u 
naredna 3 do 4 meseca.

“Planirano je ukupno 
7 treninga, tačnije 7 
edukativnih programa 
kroz koje ćemo proći a 
krajnji rezultati celog 
procesa treba da budu 
formiranje Lokalne 
akcione grupe kao 
udruženja i  izrada 
strategije sa ključnim 
projektima kojima će LAG 
konkurisati u narednom 
per iodu.  Poz ivamo 
sve lokalne aktere iz 
privatnog, civilnog i 
javnog sektora da se 
priključe formiranju 
Lokalne akcione grupe, 
da daju svoj doprinos 
razvoju zajednice i 
naravno, ukoliko imaju 
neke svoje projekte u 
kojima žele da konkurišu 
da ih predstave pred 
zajednicom kako bi 
dobili podršku za svoje 
inicijative.”

Ona je naglasila da 
je bitno pokriti sva tri 

sektora (privatni, civilni 
i javni). Saopštila je da 
iskustva sa Lokalnim 
akcionim grupama u 
Srbiji nisu najpozitivnija 
i dodala da formiranje 

AKTUELNOSTI

Lokalnih akcionih grupa 
ne bi trebalo da bude 
uloga države, niti bi 
to trebalo da pokreću 
lokalne samouprave. 
Apatin ima sreću da je 
lokalna samouprava 
to, ipak, prepoznala, na 
osnovu geografskog 
područja i potencijala, 
odosno svega onoga što 
se dešava u blizini, tačnije 
u “komšiluku” preko 
granice.

“U ostatku Vojvodine nije 
velika zainteresovanost, 
o d n o s n o ,  p re  b i h 
rekla, nije dovoljna 
informisanost. Ponovila 
bih da imamo sreću što 
smo u blizini Hrvatske 
pa ćemo moći određena 
iskustva i znanja da 
preuzmemo i sigurna 
sam da ćemo nastaviti 
u s p e š n u  s a r a d n j u 
našim kolegama iz 
Lokalnih akcionih grupa 
iz Baranje ali i drugih 
delova Hrvatske.” - rekla 
je za 025info, Vesna 
Avramović.

U međuvremenu su 
održana četiri treninga, 
a u narednom periodu 
planirana su još tri 
sastanka.
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Ne malo iznenađen bio je 
apatinski ratar Đorđe Krec 
kad je nedavno došao u 
područje Kučka s namerom 
da obiđe tek zasejan 
kukuruz na tri hektara 
površine. Šokirala ga je 
slika koju je ugledao. Uz 
mlad zasad kukuruza koji je 
zahvaljujući obilnim kišama 
lepo krenuo, po celoj njivi 
su bile primetne rupe (na 
nekim mestima i pravi 
krateri) koje je napravilo 
krdo divljih svinja. Uz 
početnu nedoumicu otkud 
divlje svinje na puškomet 
od prvih gradskih kuća, za 
njega je u prvom planu bilo 
i pitanje eventualne štete za 
rod kukuruza na ovoj njivi. 

-  S v e  p o  n a m a 
poljoprivrednicima. Ili je 
suša, ili nevreme, a evo 
sad i divlje svinje. Toliki 
trud i ulaganja, ali teško 
se izboriti sa prirodom, 
rezignirano je konstatovao 
Krec. 

Na lice mesta su ubrzo izašli 
predstavnici Udruženja 
lovaca iz Apatina, i lovačke 
sekcije u Kupusini koji su 

procenivši štetu munjevito 
reagovali i organizovali 
lovačku patrolu kako bi 
se na ovom području 
preostale parcele sačuvale 
od najezde divljih svinja. 

Kako smo nezvanično 
uspeli da saznamo, ova 

teritorija odgovara divljim 
svinjama s obzirom da se 
svuda okolo nalaze polja 
uljane repice. Čitavo krdo 
tu može mirno da se sakrije 
i odmori, pa onda kreću 
u štetu. U svemu ovome 
nameće se i jedno logično 
pitanje. Nedavno u Apatinu 
krdo jelena, sad nadomak 
Apatina krda divljih svinja. 
Šta to divljač tera ka ljudima, 
od kojih su do sada samo 
bežali?

Miodrag Baćanov

Muke apatinskog ratara

Od  20. broja 025info novina, 
koji će  biti u prodaji 22.06.2017. 
godine, bićete u mogućnosti da 
objavite pomene vaših najmilijih. 
Iste možete dostaviti najkasnije 

do 20.06.2017. godine, do 12h, na 
adresi Petefi Šandora 57, Apatin.

Od  20. broja 025info novina, 
koji će  biti u prodaji 22.06.2017. 
godine, bićete u mogućnosti da 
objavite vaše male oglase. Iste 
možete dostaviti najkasnije do 
20.06.2017. godine, do 12h, na 

adresi Petefi Šandora 57, Apatin.

Mali oglasiPomeni

Za vise informacija obratite se putem sledećeg 
broja telefona : 025/779-706

POLJOPRIVREDA
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Kamp ,,Zov prirode’’ - Dečija letnja avantura u okolini 
Apatina

 U  zapadnom delu Vojvodine, 
nedaleko od Apatina , 
nalazi se kamp za decu 
koji nudi pravu avanturu 
i nezaboravnu zabavu. 
S p o r t s ko  e d u kat i v n i 
kamp , ,Zov prirode’ ’ 
održava se u samom 
središtu Speci jalnog 
rezervata prirode ,,Gornje 
Podunavlje’’, na prostoru 
kuće za odmor ,,Stari 
Dunav“.

Sportsko – edukativni 
kamp ,,Zov prirode“ traje 
5 dana, 4 noći. Noćenje 
podrazumeva boravak 
u šatorima, odnosno, u 
slučaju nevremena, u 
kući u kojoj se kamp i 
održava. U cenu kampa 
je uračunato sve, prevoz, 
smeštaj, 4 obroka dnevno, 
o s i g u ra n j e ,  o p re m a , 
instruktori, majice za 
svakog učesika. Džeparac 
je nepotreban, jer se kamp 
nalazi u izdvojenom delu 
prirode, gde deca nemaju 
priliku da ga potroše. 
Svi zainteresovani, za 
više informacija mogu 
da se jave na telefon: 
065/21-24-272 ili da pišu 
na e-mail adresu: info@
kampzovprirode.com. Više 
o svemu ovome možete 
pročitati na sajtu: www.
kampzovprirode.com ili na 
FB stranici: www.facebook.
com/kampzovprirode.

O d  N i k o l e  O r e l j a , 
predsednika Udruženja 
, ,Eko-tim’’ iz Apatina 

saznajemo da se ove godine 
kamp održava tokom jula 
i avgusta meseca i da je 
interesovanje mnogo veće 
nego prošle godine, kao i 
da su prijavljivanja počela 
u januaru i trajaće još oko 
dve sedmice.

-Ovaj  kamp se bor i 
protiv zaborava starih 

t ra d i c i o n a l n i h  i g a ra , 
boravka u prirodi, kao 
i za približavanje dece 
istoj, jačanju ekološke 
svesti i očuvanja prirodnih 
vrednosti. Mi ne koristimo 
mobilne telefone, tablete, 
i druge vidove najnovijeg 
tehnološkog izuma, već 
se igramo, takmičimo 
međusobno, družimo kraj 
logorske vatre i spavamo 
u šatorima. Sportsko – 
edukativni kamp ,,Zov 
prirode’’ nije namenjen za 
preživljavanje, već vam je 
sve obezbedio, ali se uči 
o tome kako da boravite u 
prirodi, a da istu ne ugrozite, 
istakao je Orelj za 025info 
i dodao kako dan u kampu 
počinje u 7 ujutru i popunjen 
je različitim aktivnostima 

sve do večernjih sati.

- Počinjemo jutarnjom 
gimnastikom, a zatim 
sledi takmičenje u raznim 
poznatim, kao i u do sada 
neviđenim igrama. U posle 
podnevnim časovima , 
nakon odmora posle 
ručka, sledi edukativni deo, 
odnosno radionice poput 
čvorologi je,  ekologi je, 
orijentacije u prirodi, prve 
pomoći i sličnih aktivnosti 
koje mogu biti od velikog 
značaja za nas. U slučaju 
nevremena, pripremili smo 
igre u zatvorenom, kako 
,,dan ne bi propao’’, a tu su 
i razne mozgalice, koje će 
naše učesnike podstaći na 
razmišljanje. U večernjim 
časovima se družimo pored 

logorske vatre, kako uz igre, 
tako i uz pesmu i gitaru, 
objašnjavaju iz kampa.

Deca sa kampa idu sa 
prikupljenim znanjem o 
novim igrama koje mogu 
preneti svojim vršnjacima, 
kao i sa mnogo informacija 
o prirodi, boravku u njoj, 

očuvanju životne sredine, 
biljnim i životinjskim 
vrstama. Takođe, sa sobom 
će poneti iskustvo koje ne 
mogu da nauče u školama, 
poput paljenja logorske 
vatre, snalaženja pomoću 
ko m p a s a ,  v e z i v a n j a 
čvorova, postavljanja 
šatora i drugih životnih 
veština. Pored ovoga, cilj 
kampa je i kod dece stvoriti 
timski duh.

-Svima nama je potrebna 
priroda, a naročito deci, 
kako  zbog zdrav l ja , 
tako i zbog poboljšanja 
motoričkih sposobnosti i 
socijalnog razvoja svakog 
pojedinca. Zbog povećanog 
tehnološkog razvoja, mnoga 
deca imaju nepravilno 
držanje ili problema u 
razvoju. Naš cilj je zabaviti 
se bez mobilnih telefona, i 
uspevamo u tome. Kod nas 
zabava traje ceo dan, te 
uređaji ovakve vrste slabo 
kome i padnu na pamet. 
Dođite i videćete šta je 
prava dečija letnja avantura, 
poručuju iz kampa ,,Zov 
prirode’’.

Jelena Kosanović

AKTUELNOSTI
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DOBRO JUTRO APATINE! Projekat rekreacije, druženja i 
pozitivnih vibracija!

- “Brate, imam ideju. 
Znaš šta sam mislio...” 
-  “ Z n a š  d a  s a m 
za, ali  ‘ajde kaži .” 
 
Ovako je nekako izgledao 
“ r a z g o v o r ”  a u t o r a 
ovih redova koje ćete 
pročitati i idejnog tvorca 
projekta Dobro jutro 
Apatine Zorana Rakića 
početkom marta ove 
godine. Znatiželjni i čudni 
pogledi malobrojnih 
prolaznika u jutarnjim 
satima ispred Hrama 
Sabor Svetih Apaostola 
u Apatinu, pretvorili su 
se vremenom u reči 
podrške i iskrene osmehe 
pre svega naših starijih 
sugrađana. Ovaj projekat 
postoji malo više od 
mesec dana. Prvi trening 
je održan 26. aprila, a od 
tada do današnjeg dana 
dvadesetak Apatinaca 
je odlučilo da uzme 
učešće u ovoj priči. 

Šta predstavlja projekat 
Dobro jutro Apatine? 
U pitanju je građanska 
inicijativa koja je nastala 

po ugledu na globalni 
fitnes pokret November 
project koji je ovim 
mladim ljudima poslužio 
samo kao inspiracija, 
dok su koncept treninga, 
vreme i suštinu cele 
priče sami postavili . 
 
“Nakon prvih saznanja 
o November project-u 
poželeo sam nešto slično 
da pokrenem u Apatinu. 
Kontaktirao sam Dijanu, 
Mariju, Rajka, Nikolu, 
Milana i Vladu, ljude za 
koje znam da se, kao 
i ja, rekreativno bave 
sportom   a oni su mi 
ujedno, na neki način, bili 
i merilo koliko je uopšte 
dobra ova ideja. Bio sam 
siguran da, ako se ne 
dopadne njima, teško da 
će se dopasti i nekome 
ko se ne bavi sportom. 
Njihove reakcije su bile 
i bolje nego što sam 
očekivao. Sa prolećnim 

danima je stiglo i lepo 
vreme, tako da nas više 
ništa nije sprečavalo 
d a  i d e j u  z a j e d n o 

sprovedemo u delo.” 
- rekao je za 025info 
Zoran Rakić, inicijator 
ove vrste javnog treninga. 
 
Motiv i suština cele 
ove priče je višestruka. 
Na prvom mestu jeste 
zajedništvo, jer je utisak 
da su se ljudi u današnje 
vreme prilično udaljili 
jedni od drugih. Upravo 
z b o g  to g a  D o b ro 
jutro Apatine (naziv 
nije striktno u vezi sa 
terminom treninga već 

se odnosi pre svega 
na buđenje svesti kod 
ljudi u našem gradu) 
isključuje bilo kakav 
vid diskriminacije. Nije 
važno koje životne dobi 
su ljudi, da li su u formi 
ili ne... Svi su dobrodošli 
i svi pripadaju ovoj priči. 
 
Zoran  ist iče da je 
pozitivna energija nešto 
što sve pokreće i što 
čovek ne može da ne 
oseti na svakom treningu. 
 
“Takođe, smatramo 
da je najbolji način 
za započinjanje dana, 
udružena pozit ivna 
energija.  Često ne 
možemo znati šta nas 
čeka tokom dana koji je 
pred nama ali ako se od 
ranog jutra “nabildujemo 
pozitivnom energijom” 
šta god da nam ostatak 
dana donosi,  lakše 
ćemo sa tim izaći na 
kraj. Naravno i fizička 
aktivnost je nešto što 

nam je neophodno, 
jer su ljudi stvoreni da 
se kreću a današnji 
poslovi i tehnologija 
nas sve više udaljavaju 
od ovog toliko važnog 
s e g m e n t a  ž i vo t a .”    
 
Termin i  održavan ja 
treninga su sredom u 
subotom od 6 sati i 30 
minuta, a skup je ispred 
Hrama na obali Dunava. 
Treninzi su prilagođeni 
svima i sastoje se od 
trčanja i osnovnih vežbi 

poput čučnjeva, skokova, 
sklekova i slično. Vežbe 
su vremenski ograničene 
a vreme izvođenja i 
tempo svako prilagođava 
svojoj fizičkoj spremi. 
 
Nakon nešto više od 
mesec dana, i desetak 
odrađenih treninga, 
mnoge priče će ostati 
zabeležene i sačuvane 
od zaborava. Svi učesnici 
će se sećati trčanja 
po kiši ,  Dijaninog i 
Marijinog “gušterovog 
skoka”, Cecinih i Bebinih 
kolačića, aktivnog učešća 
Ljiljinog psa po imenu 
Rea u gotovo svakom 
treningu, kao i mnogih 
drugih anegdota. Mesta 
na bentu ima dovoljno 
za sve koji žele da se 
pridruže a od opreme 
je neophodno poneti 
samo patike, osmeh 
i dobro raspoloženje. 
 
Rajko Bošković

AKTUELNOSTI
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U Sonti održan Dan mladosti 
i radosti

Két fecske és az öreg koffer 
– Koma István érdekes élete

U Sonti  je  održana 
n e s v a k i d a š n j a 
manifestacija pod nazivom 
,,Dan mladosti i radosti’’.

Uz pomoć općine Apatin, 
organizator je uspio da 
realizira projekat i okupi 
velik broj Sonćana na 
prostoru ljetnje pozornice 
Doma kulture u ovom selu.

Pored OKUD-a ,,Ivo Lola 
Ribar’’, a koji se predstavio 
sa spletom igara iz Srbije, 
Hrvatske, Makedonije, 
Bosne, kao i pjesmama 
iz vremena Jugoslavije, 
sonćanske mažoretkinje 
su izvele interesantan ples 
obučene kao pionirke.

Prisutni su imali priliku vidjeti 
i skeč u kom se pojavio 
drug Tito, a onda je bend 
,,Old timer’’ iz Apatina, 
svirajući rok sedamdesetih 
i osamdesetih atmosferu 
učinio fantastičnom.

Nakon toga, publika je 
uživala u slušanju disko 
m u z i k e  p u š t a n e  s a 
gramofonskih ploča, a 
Jovanka Stepanović, vođa 
dramske trupe ,,Čika Savo 
Škobić’’, inače organizator 
ove manifestacije, zahvalila 
se svima koji su pomogli 

da se ova nesvakidašnja 
zabava organizira.

- Zahvalila bi se Renati 
Kuruc i Milani Srdić koje 
su mi pomogle da napišem 
projekat i naravno općtini 
Apatin koja je financijski 
pomogla da se ova 
m a n i fe s t a c i j a  o d r ž i . 
Također, veliku zahvalnost 
dugujem i svim sudionicima 
,,Dana mladosti i radosti’’, 
rekla je Stepanovićeva za 
025info.

- Ideja organizovanja ovakve 
manifestacije nije žalost 
za prošlim vremenima, 
već  pods jećan je  na 
nešto što je bilo. Tu smo 
da se podjsetimo kako 
je bilo sedamdesetih 
i  osamdesetih godina 
prošlog vijeka, da slavimo 
mladost. Tu smo da širimo 
bratstvo i jedinstvo. Znam 
da bi neki rekli kako je to 
nadmašeno, ali mišljenja 
sam da ljubav nikada neće 
biti nadmašena, istakla 
je Jovanka za kraj našeg 
razgovora.

Jelena Kosanović

Tekst na hrvatski prevela: 
Dragana Zlatar 

Mindenkinek van kedvenc 
háziál lata .  Va lak inek 
a papagáj, valakinek a 
galambok, az   apatini 
Koma Istvánnak ezek a 
fecskéi. Ez csak a történet 
kezdete, ha egy kicsit 
belemélyedünk, már a 
történelemben találjuk 
magunkat. . .  Az egész 
egy érdekes ritkasággal 
kezdődött, egy felhívással, 
hogy házigazdánk mutassa 
meg a nyilvánosságnak 
a házába beköltözött 
fecskepárt. Így is történt... 
Szép idő, szélesrenyitott 
ajtó és a fecskepár. 
Kicsit kirepülnek, majd 
visszajönnek és csivitelnek. 
Ko m a  I s t v á n  p e d i g 
mosollyal teli arcal nézi őket. 
Ők a barátaim – mondja – 
és nem áll szándékomban 
elűzni őket. Napközben 
többet vannak kint, de 
ha eljön az este megint 
benn vannak a szobában a 
helyükön, a függöny fölött. 
Ők csivitelnek, én pedig 

örülök nekik. De ezt nem 
csak Koma élvezi, hanem a 
másik kedvence, Sznupi is, a 
nyolc hónapos kölyökkutya. 
Sznupi ugat a járókelőkre, 
macskákra, szélre, de 
a fecskékre sohasem. 
Hiszen ők egy csapat. 
És miközben várjuk a 
fecskék visszaérkezését, 

hogy felvegyük őket , 
a házigazda egy öreg 
koffert vesz elő.Amikor 
azt kinyitotta olyan volt, 
mintha a történelem 
megelevenedett volna 
e l őt t ü n k .  A ka to n a 
koffer,amely oly sok titkot 
és értékes iratot őriz az 
elfeledett időkből, az 
édesapjáé, az 1932-ben 
született Stevané volt. 
Mintha a történelem egy 
fejezete tárulna szemeink 
elé: egy diákkönyvecske, 
benne Petar király képével a 
két háború közti időszakból, 
bélyeggyűjtemény ebből 
az időből, pénzérme, amit 
a németkatonák használtak 

(mint a Szálás a kis réten 
sorozatban). Számtalan irat, 
a történelem tanújaként 
tárul a szemünk elé, és 
már-már elfelejtjük miért 
is jöttünk. Az emlékek 
azokig az időkig nyúlnak 
v issza,  amikor Koma 
Is tván  i smer té  vá l t . 
Nem messze Apatintól 
egy, az űrből  érkező 
izzó, parázsló üstökös 
centiméterekkel Koma 
mellett csapódott be. 
Ennek hírét  minden 
szerbiai média és a világ 
többi hírcsatornái is 
közölték. Emellett Komának 
még sok-sok története van, 
de ezek egy következő 
alkalomra várnak. Egyelőre 
ennyi. Koma,Sznupi és a két 
fecske. Meg persze a koffer, 
amely a titkokat őrzi.

 
Szerző: M. Baćanov

Magyar nyelvre lefordította 
Guzsvány Ibojka

DRUŠTVO
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Apatinska legenda, Milan 
Lemaić - Život na tatamiju

Šta povezuje Đokovića i 
Apatin?!

Samo nam je to falilo - 
Strujna mafija “drma” 

Apatinom

DRUŠTVO

Četiri decenije je dug period. 
Period za sticanje zrelosti, ali 
i rezultata. Kad su rezultati 
u pitanju u Karate klubu 
„Partizan“ su u pomenutom 
periodu postignuti rezultati 
koji ih svrstavaju u sam vrh 
istorije sporta u Apatinu, i 
po svemu sudeći tu će još 
dugo ostati.

Puno je kroz klub prošlo 
takmičara, svi su ostavili 
dubok pečat, ali kad se 
priča o apatinskom karateu 
samo je jedan – Milan 
Lemaić,majstor karatea 
4. dan. On opet, u sećanju 
na protekle dane počasno 
mesto ustupa po opštem 
mišljenju najzaslužnijem. 

- Priča o karate klubu 
„Partizan“ uvek mora 
početi i završiti imenom 
Jovana Ožegovića. Njegove 
zasluge su nemerljive za 
razvoj ovog sporta u našoj 
sredini, ističe Lemaić. 

Redjaju se imena i rezultati 
iz tih početaka, ali iz opreza 
da se neko nenamerno ne 
izostavi ne pominjemo ni 
jedno ime. 

Jedno je sigurno: Za četiri 
decenije kroz ovaj klub je 
prošlo blizu 4000 Apatinaca. 
Rasli su uz klub i klub je 
rastao uz njih. Svi su oni 

postali dobri i uspešni ljudi 
kojima se Apatin ponosio i 
ponosiće se. I opet: samo je 
jedan Milan Lemaić.

U karateu preko 30 godina, 
uz rezultate na tatamiju 
bio je i ostao prvi i jedini 
karate sudija iz Apatina, a 
svetskog formata. Bio je 
prvi internacionalni sudija 
SR Jugoslavije, i u vreme 
najvećih sankcija dobio 
„zeleno svetlo“ da sudi 
na evroskom prvenstvu u 
Parizu.

Uz brojna priznanja rado se 
vraća u mislimana period 
2000-2002 godine kad 
je proglašen za „Prvog 
svetskog sudiju“- jednakog 
medju najboljima u svetu. 

I na pragu sedme decenije 
ne priznaje godine. Aktivan 
i željan novih saznanja u 
svetu istočnjačkih veština. 
Trenutno u tom pravcu 
stiče nova saznanja u 
beogradskom Iaido klubu 
„Moniri“. Uz Iaido, japansku 
bor i lačku  veš t inu  s 
početka 16.veka, sa svojim 
prijateljima iz kluba Milan 
Lemaić se trudi da i u našim 
krajevima sačuva i održi 
tradiciju čuvenih samuraja.

M.Baćanov

Znate li šta od nedavno 
povezuje Apatin i Novaka 
Đokovića?

Samo oni sad imaju 
skulpturu “Lebdeći Tesla”. 
Or ig in a l n a  s ku l p tura 
“Lebdeći Tesla” se nalazi 
u centru Apatinu. Ovu 
skulpturu, samo manjih 
dimenzija sad ima još 
samo Novak Djoković. Pre 
treninga reprezentacije uoči 
početka meča sa Španijom, 
najboljem našem teniseru je 
uručeno priznanje u vidu ove 
skulpture. Rad akademskog 
vajara Dragana Radenovića 
Noletu su uručili članovi 
udruženja “Srpski krivak”.

-Znamo da Nole obožava 
Teslu.  I  venčanje je 
upriličio baš na dan 
rodjenja našeg velikog 
naučnika.U duhovnom 

smislu najznačajniji Srbin 
je Sveti Sava, Nikola Tesla 
u naučnom, a u sportskom 
je to Novak Djoković, 
pa je tako i zaslužio ovo 
priznanje, rekao je u 
ime Udruženja Dimitrije 
Panfilov. 

“Lebdeći Tesla” ukrašava 
trg u Apatinu, a od sada 
i trofejnu sobu Novaka 
Djokovića. 

M.Baćanov

Evo još jedne potvrde da 
lopovskoj mašti nema 
granica. Sve su oprobali, 
pa su se sad okomili i na 
struju. To su u proteklom 
periodu najbolje osetili 
stanari nekoliko apatinskih 
stambenih zgrada. Mnogi 
od njih, videvši da u svojim 
stanovima nemaju struju 
sišli su do razvodnih ormana 
u prizemlje zgrade. Tek tu 
su imali šta da vide. Ormari 
potpuno očerupani, a na 
mestima gde su nekad bile 
sklopke i uklopni satovi sada 

preteći ka njima štrče samo 
žice, i to pod naponom. 
Kradju su prvo uočili u 
jednom od ulaza u zgradu 
Blok 1 na Trgu Nikole Tesle. 
Nezvanično saznajemo da 
se nešto slično desilo i u još 
nekoliko zgrada. Baš tako –  
tokom dana, jer drski lopovi 
sve to rade u po bela dana s 
obzirom da se neke zgrade 
noću zaključavaju. Stanari 
iz ove zgrade su slučaj 
prijavili policiji pa pozivaju 
i stanare ostalih zgrada da 
to isto učine ako već nisu. 
Šta reći na kraju, i kako ovoj 
mafiji stati na put? Kupite 
veće i jače katance, na njih 
pustite slabiju struju, a ne bi 
bilo loše da se kod svakog 
ormana postavi i hrana za 
nekog psa čuvara.A, lopovi 
onda neka dodju...

M. Baćanov
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U organizaciji Opštinskog 
kulturnog centra, u 
Apatinu je održan drugi 
po redu Pozorišni mini 
festival.

Prvog dana Festivala 
odigrana je predstava 
,,Strah od aplauza’’, po 
tekstu i u režiji Dušana 
Gladića, i u izvođenju 
dramskog studija OKC 
Apatin. Publici se obratila 
Danijela Obradović, vd 
direktora Opštinskog 
kulturnog centra, a 
Festival je otvorio 
predsednik opštine 
Apatin, Milan Škrbić. 

Iako ovaj Festival nije 
takmičarskog karaktera, 
žiri publike je dodeljivao 
diplome za glumačko 
ostvarenje u predstavi 
i u nekom drugom 
pozorišnom elementu. 
S tim u vezi, odlučeno je 
da nagradu za najbolju 
glumicu u predstavi dobije 
Saru Jošić, a diplomu je 
dobila i Tatjana Šakić-
Kršić za kostimografiju. 

Drugog dana Pozorišnog 
mini festivala na repertoaru 
se našla predstava 
,,Vašarište’’, u izvođenju 
pozorišne trupe ,,Drž-
ne daj” i po “Stilskim 
vežbama” Rejmona 

Kenoa. Prisutni su uživali 
u pozorišnom umeću 
i dinamičnoj igri Sonje 
Leštar i Nikole Ivačkova, 
za šta je zaslužna odlična 
režija Maje Grgić. Žiri 
publike nagradio je i 
glumce i rediteljku. 

Trećeg dana Festivala, u 
velikoj sali OKC Apatin, 
nastupio je slobodni 
dramski umetnik iz 
Beograda, Luka Piljagić, 
sa predstavom ,,Večne 
priče” po tekstu Vilijama 
Šekspira. Publika je burnim 

aplauzom nagradila 
glumca, a žiri mu je dodelio 
nagradu za adaptaciju 
teksta, za glumačko 
ostvarenje i za predstavu 
u celini.

Poslednji dan 2. Pozorišnog 
mini festivala obeležila 
je sjajna predstava 
,,Odumiranje’’ nastale 
po tekstu Dušana 
Spasojevića. U pitanju je AP 
,,Jovica Jelić’’ iz Banatskog 

Karađorđeva, a režiju je 
potpisao Milan Mićko 
Martinović, koji je od žirija 
publike dobio nagradu. 
Takođe, nagrađeni su i Mile 
Galović, za glavnu mušku 
ulogu, kao i Dragana 

Meng, za glavnu žensku 
ulogu.

Organizator ne krije 
zadovoljstvo jer je 
ovogodišnji Festival bio 
posećeniji u odnosu na 
prošlu godinu.

U Apatinu održan 2. 
Pozorišni mini festival

Nesvakidašnja izložba u 
galeriji Meander

KULTURA

U galeriji ,,Meander’’ u 
Apatinu, u neuobičajeno 
vreme, oko pola devet 
uveče, otvorena je nova 
izložba autorke Dragane 
Rađenović. 

U pitanju je interaktivna 
foto i video instalacija 
,,Tačka, linija, cvet’’, a 
koja je najbolje vidljiva u 
večernjim satima, jer je za 
nju potreban mrak.

 
Radmila Savčić, istoričar 
umetnosti i kustos 
apatinske galerije, 
otvorila je izložbu i 
prisutnima predstavila 
rad mlade umetnice.  
Otkrila je podatak da 
Rađenovićeva ovu 
postavku po prvi put izlaže, 
i to upravo u Apatinu.

Dragana Rađenović je 
multimedijalna umetnica 
širokog obrazovanja 
koja u svojim radovima 
najviše koristi kombinaciju 
fotografije, video projekcije 
i interaktivno učestvovanje 
publike. „Tačka, linija, cvet“ 
je najnoviji rad u kome 
izražava lični stav odnosa 
čoveka prema prirodi 
koji definiše kao zločin. 
Rad se realizuje uz 
tehničku podršku dipl. 
ing. elektornike Dušana 

Ono što je cilj jeste da 
Pozorišni mini fest zaživi 
u našem gradu, postane 
tradicija i nešto po čemu 
će Apatin takođe biti 
prepoznatljiv.

Jelena Kosanović

Markovića.

Dragana Rađenović 
završila je Akademiju 
umetnosti na odseku 
za nove likovne medije i   
master studije scenskog 
dizajna na Fakultetu 
tehničkih nauka u Novom 
Sadu.

- Mišljenja sam da će 
ovakva vrsta umetnosti 
sve lakše da prolazi kod 
publike, a moje iskustvo 
je za sada u tom smislu 
izuzetno pozitivno. Ono 
što nedostaje jeste da se 
ovakav vid umetnosti malo 
više plasira u medijima kako 
bi bio zapažen, istakla je 
Rađenovićeva za 025info i 
dodala da joj se Apatin kao 
grad izuzetno dopao.

- U početku me je plašilo 
to što mi je prostor galerije 
delovao ogromno kada 
sam ga prvi put ugledala, 
ali se ispostavilo da upravo 
moj rad može da ga popuni 
i na pravi način oživi, a to 
je ono što me posebno 
raduje, zaključila je mlada 
umetnica.

Izložba Dragane 
Rađenović u apatinskoj 
galeriji će biti postavljena 
do 16. juna 2017. godine.

Jelena Kosanović
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U apatinskoj biblioteci održano predavanje pod 
nazivom ,,Ako imate vere koliko zrno gorušičino’’

KULTURA

 U organizaciji apatinske 
sekcije ,,Društva za borbu 
protiv raka Sombor’’, 
u Narodnoj biblioteci 
,,Miodrag Borisavljević’’ 
u Apatinu, održano 
je predavanje pod 
nazivom ,, Ako imate vere 
koliko zrno gorušičino”.    
Gost predavač bio je 
novi apatinski paroh,   
prezviter Mladen Glušac. 
 

Na samom početku ovog 
predavanja, Biljana Benić, 
predsednica apatinske 
sekcije ,,Društva za borbu 
protiv raka Sombor’’ 
pozdravila je prisutne i, u 
ime organizatora, zahvalila 
se Mladenu Glušcu što se 

odazvao na njihov poziv. 
  Benićeva je za 025info 
istakla da je cilj ovog 
predavanja bio da se 
od našeg sveštenika, 
oca Mladena, sazna 
nešto više o veri. 
- Članovi našeg društva 
većinom su pripadnici 
generacije koja nije imala 
veronauku u školi. Ovo 
predavanje je zaista bilo 
lepo i poučno. Za Isusa 
kažu da je on život, put i 
istina. Ako bi se ljudi zaista 
pridržavali tog puta, mogli 
bi izbeći i ublažiti bolesti, 
između ostalog je rekla 
Biljana.

Apatinski paroh drugi, 
Mladen Glušac, nadahnuto 
je pripovedao o hrišćanskoj 
veri. Prema njegovim 
rečima, nije u zdravom telu 
zdrav duh, već u zdravom 
duhu zdravo telo.

Iako nismo često imali 
praksu da se sveštena lica 
u našoj opštini na ovakav 

način druže sa svojim 
sugrađanima, Glušac 
ističe kako mu je veoma 
drago što mu se pružila 
mogućnost i za drugačiji 
način komunikacije 
sa Apatincima. 

- Briga crkve je briga za 
svaku dušu. Mi smo tu da za 
našu svetu crkvu pribrojimo 
što više ljudi. Na taj način 
ćemo ih uputiti Hristu i 
spasenju, rekao je otac 
Mladen za 025info, dodavši 
kako ga veoma raduje 
što postoje udruženja 
poput ,,Društva za borbu 
protiv raka Sombor’’.  
-Crkva i takva udruženja 
na istom su zadatku, 

pomoći ljudima u najtežim 
trenucima njihovih života, 
naglasio je Glušac.

Po završetku predavanja, 
posetioci su postavljali 
pitanja i savetovali se sa 
apatinskim parohom, a 
Đerđi Šarić, predsednica 
,,Društva za borbu protiv 
raka Sombor’’ uručila mu 
je poklon knjigu ,,Živeti kao 
pre’’ u kojoj se nalaze priče 
članova njihovog društva. 
U pitanju su potresna 

svedočenja u kojima 
trijumfuje ljubav, o ljudima 
koji su u bolesnim telima 
sačuvali zdravlje duše.

Jelena Kosanović

Koncert pijaniste Uglješe Brkljača 
popunio salu Doma kulture do 

poslednjeg mesta

Koncert pijaniste Uglješe 
Brkljača popunio salu Doma 
kulture do poslednjeg mesta

Ponedel jak je  val jda 
najnepovoljnij i  dan za 

održavanje koncerta. Pa 
još klasična muzika, pa još 
u malom gradu kao što je 
Apatin. Sve ovo je palo u vodu 
ovog ponedeljka. Klavirski 
koncert Uglješe Brkljača 

je ispratila do poslednjeg 
mesta ispunjena sala Doma 
kulture. 

Završetak svojih studija 
na Akademiji umetnosti u 
Novom Sadu (koju završava sa 
prosekom 9,87) mladi Apatinac 
je želeo da obeleži koncertima 
u mestima gde je počeo 
svoju umetničku karijeru. U 
Apatinu je završio osnovnu, a 
u Somboru srednju muzičku 
školu (koncert  utorak 6. juna).  
Ovaj dvadesetčetvorogodišnji 
mlammga i izdvaja u grupi 
novog talasa pijanista Srbije. 
Njegov najveći napor je stići do 
klavira. Od tog trenutka Uglješa 
je vladar prostora, tonova i 
emocija... Tako je bilo i ove 
čarobne noći u Apatinu. Od 
časa kad je prstima dodirnuo 
dirke krenuli su tonovi baš 
onakvi kakve su zamislili 
veliki kompozitori Bach, 
Mozart, Brams, pa Šopen, 
Mokranjac i Hačaturijan. 

Iz tonova je izviralo ono što 
Uglješa nikad video nije: i 
zraci sunca, i cvrkut ptica ali 
i žestoki vetrovi oluje. 

Pun doprinos koncertu dala 
je i prisutna publika. Dok je 
svirao niko treptao nije, a u 
pauzama svi su zaustavljali 
dah ostavljajući mladom 
umetniku prostor da kreira 
trenutak onako kako je on 
zamislio. Na kraju ovacije, 
bis i iskrene čestitke. „Bravo 
maestro“, rekla je jedna od 
prisutnih posetiteljki. 

Nekad su ga Apatinci zvali 
„vunderkind“. Put do maestra 
je dug.  Koncert u Apatinu je 
pokazao da je Uglješa Brkljač 
na pravom putu. 

Miodrag Baćanov
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Crno-bela fešta i plasman u viši 
rang, kupusinski Partizan nikada 

nije bio ovako dominantan!

OPSTANAK! Mladost i naredne 
sezone u Vojvođanskoj ligi!

Divna kupusinska priča u 
sezoni 2016/2017. je tog 
nedeljnog popodneva 28. 
maja 2017. godine imala 
prelep završetak. Nekako 
u isto vreme kada se Rim 
opraštao od svog princa, 
legende, kapitena i ikone 
Ro m e ,  n e d o d i r l j i vo g 
Frančeska Totija, žitelji 
malenog sela u opštini 
Apatin proslavl jal i  su 
ulazak Partizana u viši 
rang takmičenja, odnosno 
Područnu fudbalsku ligu.

Partizan je u pretposlednjem 
21. kolu Međuopštinske 
lige Sombor - 2. razred 
savladao na domaćem 
terenu ekipu Sporta iz 
Bezdana rezultatom 4:0 
(3:0), i na taj način pred 
d o m a ć i m  n av i j a č i m a 
dostojno obeležio ulazak u 
viši rang uz pehar pobednika 
Među opšt inske l ige . 
Golove su postigli Rapaić, 
Stiljković ,  Kurjakov  a 
jednom su igrači iz Bezdana 
poslali loptu u sopstvenu 
mrežu. U međuvremenu, u 
poslednjem kolu prvenstva 
Partizan je u meču bez 
rezu l tatskog znača ja 
doživeo prvi poraz u sezoni 
u Rastini od domaćina 
rezultatom 4:1 . Sezona 
za pamćenje, u kojoj su 
Kupusinci zabeležili 15 
pobeda, uz dva remija, 
jedan poraz i impozantnu 
gol razliku 70:14 ostaće 
zlatnim slovima upisana 
u istoriju kluba koji postoji 
pune 83 godine.

Iako je Partizan u dva 
navrata uspevao da uđe u 

viši rang takmičenja, nikada 
se ranije nije desilo da to 
bude ovako ubedljivo i 
dominantno. Kada je pre 
četiri godine došao u klub 
i ponovo pokrenuo fudbal 
u Kupusini nakon nekoliko 
godina bez takmičenja, 
Nandor Kratofil je zajedno 
sa svojim saradnicima 
zacrtao cilj - plasman u viši 
rang za četiri do pet godina. 
 

“Puno mi je srce jer smo 
napravili jedan veliki 
rezultat, i zaokružili ovu 
sjajnu priču. Najazaslužniji 
za ovo su igrači koji su 
izneli kompletnu sezonu. 
Oni ovde igraju bez 
novca, iz čiste ljubavi. 
Mi smo amaterski klub, 
ali su atmosfera, pristup 
utakmicama i zajedništvo 
na visokom nivou i mogu 
samo da izrazim nadu da 
ćemo u sličnom ritmu 
nastaviti i u narednoj 
sezoni.” - rekao je za 025info 
nakon meča sa Sportom, 
Nandor Kratofil, trener 
Partizana, ali i istinska alfa 
i omega kluba koji pored 
terena vodi računa i o svim 
ostalim organizacionim 
stvarima u kupusinskom 
fudbalskom kolektivu.

Mladost-Zadrugar 3:2 
(1:0)! Pred poslednje kolo 
p rvenstva  apat inska 
Mladost i Vrbas odlučivali 
su o tome ko će uz 
Suboticu biti ekipa koja 
ispada iz Vojvođanske lige. 
Očekivalo se da će Vrbašani 
na domaćem terenu lagano 
savladati upravo Suboticu 
i osvojiti tri boda pa su 
tako sve oči bile uprte u 
Apatin gde je Mladost 
d o č e k a l a  Z a d r u g a r 
iz  Srpskog Milet ića. 
 

Apatinci su znali da im cela 
sezona staje u poslednjih 
90 minuta, pa su tako od 
samog starta krenuli ka 
golu gostiju želeći da što 
pre postignu gol. U prvih 
desetak minuta susreta 
videli smo dve sumnjive 
situacije u šesnaestercu 
gostiju, ali sudijska pištaljka 
se nije čula. Prvu veliku 
priliku Mladost je imala u 
11. minutu kada je Rakić 
nakon kornera Mitrovića 
neometan glavom prebacio 
gol sa udaljenosti od 4-5 
metara. Nekoliko minuta 
kasnije pokašao je Mandić 
sa distance ali se gostujući 
golman nije dao iznenaditi. 
U 21. minutu Mitrović 
je oboren u kaznenom 
prostoru gostiju, ali se na 
ovoj utakmici veoma loši 
sudija Maravić iz Crvenke, 
ponovo nije oglasio i tako 
izazvao revolt kod domaćina. 

Samo minut  kasni je , 
pokušao je i Rodić ali nije 
bio precizan. I konačno, u 
32. minutu materijalizovana 
je terenska dominacija 
Mladosti. Mitrović je prošao 
po levoj strani, zavrnuo 
loptu u sredinu gde je 
bio kapiten Rapaić, koji 
udarcem sa 12-13 metara 
matira Stojanovića . Do 
poluvremena, đavoli su 
imali još tri prilike, a najbolju 
je promašio Mandić kada 
je sa manje od 10 metara 
udaljenosti pogodio prečku. 
 
U nastavku je Mladost 
nastavila sa napadima, a 
u 60. minutu je bilo 2:0. 
Mandić  sjajno probija 
po levoj strani i odigrava 
povratnu loptu u srce 
šesnaesterca gde se našao 
Rodić i poslao loptu iza leđa 
golmana Zadrugara. Kada 
su domaćini u 70. minutu 
postigli treći gol, činilo se 
da slavlje može da počne. 
Rapaić je centrirao, a jedan 
od defanzivaca ekipe iz 
Miletića skrenuo loptu u 
sopstvenu mrežu. Ipak, do 
kraja meča videli smo dva 
evrogola u režiji Zadrugara. 
Prvo je Pjević sjajnom 
parabolom sa 30 metara 
pogodio mrežu domaćih 
u 75. minutu, a minut pre 
kraja utakmice Komazec 
lobuje Bulovića za 3:2. 
Ipak, Mladost je uspela da 
sačuva sopstvenu mrežu u 
poslednjih nekoliko minuta 
i izbori pobedu koja im je 
donela opstanak i pravo 
igranja u Vojvođanskoj 
ligi - grupa Sever u sezoni 
2017/2018. 

Rajko Bošković

Kratofil je istakao da sa ovim 
rezultatom svim ljudima u 
klubu dolazi nova obaveza. 
“ S a  v i š i m  r a n g o m 
takmičenja dolaze i dodatni 
troškovi, kvalitetnije ekipe, 
pa su tako potrebna 
pojačanja u igračkom ali i 
organizacionom smislu.

Nadam se da ćemo u 
narednu sezonu ući 
potpuno spremni i da 
ćemo odgovoriti svim 
zadacima koji budu stajali 
pred nama. Sada je vreme 
za slavlje, ovi igrači su to 
zaslužili.” - kaže Nandor 
Kratofil.
Rajko Bošković

SPORT
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U Apatinu održano Evropsko 
prvenstvo u kuglanju za slepe i 

slabovide

Bogdan Obradović za 025info: 
Decu učimo pravim principima,

a to su principi sporta!

Sedamnaesto po redu 
Evropsko prvenstvo 
u kuglanju za slepe i 
slabovide održano je od 
29. maja do 3. juna u Banji 
Junaković. Učestvovalo 
je ukupno 99 takmičara iz 
devet zemalja Hrvatske, 
Sloveni je,  Slovačke, 
Rumunije, Mađarske, 
Nemačke, Češke, Poljske 
i domaćina Srbije.

U ženskoj konkurenciji 
oborena su dva evropska 
rekorda, u kategoriji B1 i u 
kategoriji B3. U kategoriji 
B3, Ruža Markešić , 
takmičarka hrvatske 
reprezentacije, oborila 
je 749 čunjeva, dok je 
u kategoriji B1 rekord 
oborila Petra Deša iz 
Hrvatske sa oborena 
654 čunja. U kategoriji 
B2, najbolja je bila Željka 

U Apatinu je poslednjeg 
vikenda maja meseca 
održan turnir u uličnoj 
odbojci u sklopu Street 
Volley karavana kroz 
V o j v o d i n u .  I s p r e d 
Odbojkaškog saveza 
Vojvodine turnir su svojim 
prisustvom podržali  i 
uv e l i č a l i  p r e d s e d n i k 
saveza Petar Bogunović i 
njegov prvi zamenik Jovica 
Cvetković, trener koji je sa 
ekipom Vizure postao prvak 
Srbije u ženskoj konkurenciji 
u  sezoni  2016/2017. 
Ipak, sve oči mladih 
odbojkašica i odbojkaša, 
kao i znatiželjnih gledalaca 
ovog turnira bile su uprte ka 
velikom teniskom treneru 
Bogdanu Obradoviću , 
sadašnjem potpredsedniku 
Olimpijskog komiteta 
Srbije ,  koji je tako u 
periodu od samo četiri 
meseca dva puta boravio 
u našem gradu i podržao 
sportske manifestacije. 
 

“Zaista mi je drago što 
sam ponovo u Apatinu i 
moram da vam prenesem 
pozdrave predsednika 
OKS Božidara Maljkovića, 
koji me je i poslao danas 
u ovde da podržimo ovu 
akciju. Ono što je suština 
svakog vrhunskog sporta 
jeste masovnost iz koje 
moramo da izvučemo ono 
što je dobro za vrhunski 
sport ,  odnosno one 
najkvalitetnije i najbolje. 
Sa druge strane, moramo 
da uradimo ono što je 
višegodišnji problem, a 
to je izvlačenje dece iz 
kuća, da izađu na trgove 
i ulice, da povežemo ne 

Peska, takođe iz Hrvatske, 
sa oborenih 715 čunjeva.

Evropski rekord oborio je 
i Marjan Žalar iz Slovenije, 
u kategoriji B3, sa 791 
oborenim čunjem.

Branislav Viktorović , 
takmičar šabačkog kluba 
Čivija, član reprezentacije 
Srbije, u kategoriji B2 
oborio je 737 čunjeva i 
osvojio zlatnu medalju. 
U kategoriji B1 najbolji je 
bio Jan Zieb iz Poljske 
sa oborenih 609 čunjeva 
u kvalifikacijama i 645 
čunjeva u finalu.
Prvenstvo su sjajno 
organizovali Nacionalni 
sportski savez slepih i 
slabovidih Srbije i Banja 
Junaković

 Rajko Bošković

samo Srbiju već i čitav 
region koji je nepresušan 
izvor sportskih talenata 
i taj sportski rezultat je 
nešto što u prethodnim 
dekadama veže sve 
zemlje iz okruženja. Taj 
resurs moramo obilato da 
koristimo, a ovo je jedna 
od akcija koja to svakako 
pokazuje i dokazuje da 
možemo na hiljade dece 
da okupimo na jednom 
mestu i da ono što im je na 
neki način diktirano od nas 
starijih a to su kompjuteri i 
igrice, svedu na minimum. 
To ne može da uradi 
pojedinac, već sistem 
a mi u OKS kao deo tog 
sistema pokušaćemo sve 
i da zajedno sa lokalnim 
samoupravama, savezima 
i  klubovima nađemo 
rešenje da deca redovno 
i kvalitetno treniraju i 
da se sport finansira na 
zadovoljstvo svih. Ovo je 
pravi način da deci damo 
sport.” - rekao je za 025info, 
Bogdan Obradović.

Obradović je istakao da 
ljudi iz sporta moraju da 
se kreću po celoj Srbiji 
i budu na licu mesta 
upoznati sa dešavanjima 
u  s v i m  s r e d i n a m a . 
 
“Nema više onoga što 
se radilo nekada, da se 
sedi u Beogradu i odatle 
diktira i upravlja. Mi to 
zaista ne želimo, već 
hoćemo da prepoznamo 
svaku pozitivnu inicijativu 
koja dolazi sa lokala. 
Jako je važno da ti ljudi 
iz manjih sredina koji su 
kvalitetni, dobri, koji imaju 
viziju budu od strane nas 
prepoznati i da zajednički 
radimo na projektu koji 
će značiti zdravlje čitave 
nacije i negovanje pravih 
principa kod dece, a to su 
principi sporta.” - jasan je 
potpredsednik Olimpijskog 
k o m i t e t a  S r b i j e . 
 
Obradovićevu vezu sa 
našom opštinom predstavili 

smo vam pre nekoliko 
meseci kada je bio u Apatinu 
pr i l i kom prog lašen ja 
najboljih sportista opštine 
za prethodnu godinu. 
 
“Bilo je zaista emotivno 
da mene prošli put. Ja 
sam nekoliko puta sa 
porodicom gledao taj 
naš zajednički intervju 
od prošlog puta i ako 
nastavim da pričam o 
tome možda ću pustiti 
i suzu. U toj predivnoj, 
n e ko l i ko  k i l o m et a ra 
o d a v d e  u d a l j e n o j 
Prigrevici ja sam činio te 
prve korake, igrao basket, 
mali fudbal, i dobijao te 
neke prve nagoveštaje 
svojih snova. Upravo ako 
deci iz malih mesta damo 
šansu da sanjaju o velikim 
rezultatima i medaljama, 
ova država će biti sportski 
veoma uspešna.”
Za kraj, kao čoveka koji 
dolazi iz sveta tenisa, 
Obradovića smo pitali da 
prokomentariše najnovija 
dešavanja  u  “belom 
sportu”, poput saradnje 
Đokovića  i  Agasija  i 
predstojećeg Rolan Garosa. 

“Moraće mnogo da rade, u 
pitanju su veliki šampioni 
i mislim da će njima i 24 
sata biti malo koliko tema 
imaju i koliko toga mogu 
da kažu o tenisu. Dobro 
poznajem Agasija, zajedno 
smo trenirali i radili dok 
sam putovao i pripremao 
Nenada Zimonjića, i moram 
da kažem da mi je drago 
da je jedan takav sportista 
i jedan takav karakter, iz 
jedne velike zemlje kao 
što je SAD postao trener 
Novaka Đokovića. Mislim 
da zaista treba da budemo 
ponosni da je Sjedinjenim 
Američkim Državama koje 
su na mapi hiljadu puta 
veće od Srbije čast da 
rade sa nama i to je zaista 
velika stvar. Ako se jedan 
Amerikanac ponosi što 
radi sa jednim Srbinom to 
dovoljno pokazajuje koliko 
smo dobri i kvalitetni. 
Ja sam siguran da će ta 
saradnja biti uspešna, 
da će dati rezultate u 
narednom periodu.” - 
završava priču za 025info, 
Bogdan Obradović.

Rajko Bošković
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